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ОТНОСНО: Представената по време на брифинг информация за уличното осветление 

от инж. Васил Николов, главен експерт в отдел „Инвестиции и благоустройство" в 

Община Шумен. 

 

 

УВАЖАЕМИ ПРОФЕСОР ХРИСТОВ,  

 

На 3 декември, вторник, на официален брифинг, проведен в Община Шумен, инж. 

Васил Николов, главен експерт в отдел „Инвестиции и благоустройство“ заявява пред 

медиите, че „през 2018 година проект за рехабилитация на уличното осветление е 

потънал някъде в небитието“, визирайки общинската администрация тогава.  

По време на брифинга инж. Николов посочва още, че „в последно време 

общинското ръководство бере плодовете на безхаберието на общинските ръководства от 

предните мандати“. В изнесената пред медиите информация се цитира и направеното от 

предходното общинско ръководство през 2018 година обследване на уличното 

осветление. Цитира се какъв е броят на осветителните тела в града, но към онзи момент, 

каква е тяхната мощност. Цитира се и констатацията в доклада, че уличното осветление 

в Шумен не изпълнява съвременните изисквания.  

Уважаеми г-н кмет,    

Като оставим на страна липсата на каквато и да било новинарска стойност на 

информацията от преди 7 години, с която, по всичко личи, инж. Николов едва сега се 

запознава в качеството си на главен експерт, бихме искали да получим писмени отговори 

на следните въпроси: 



1. Кой е екипът, изготвил проекта, който по думите на инж. Николов, е 

„потънал в небитието“? Ако проектът наистина е изчезнал, то би следвало поне имената 

на хората от екипа да фигурират в заповед на кмета. 

2. Каква е съдбата на проекта за подмяна и модернизация на уличното 

осветление, с който през 2023 година Шумен беше включен сред бенефициентите на 

средства от Плана за възстановяване и устойчивост? Загуби ли Община Шумен близо 

800 000 лева по този проект? Средствата бяха предвидени за смяната на 3100 стари 

улични лампи и за монтиране на енергоспестяващо осветяване на 20 пешеходни пътеки. 

И, ако проектът е провален, каква е причината? 

3. Моля, посочете поименно улиците в града, където са подменени 270 

осветителни тела. Тази дейност планирана ли е за годината като част от общинската 

програма за модернизиране на уличното осветление или става дума за инцидентни 

дейности след сигнали на граждани? Моля, уточнете в отговора си: 

- колко и къде са подменени само уличните лампи;  

- колко и къде са подменени и осветителните тела; 

- как са получени сигналите – на какъв телефон и на какъв имейл; 

- посочете телефон, на който гражданите могат да се обаждат, тъй като  

на номер 054/857677 никой не отговаря. 

4. Представете ни сравнителна таблица за извършените ремонтни дейности 

във връзка с модернизирането на уличното осветление за периода от 2022 до 2024 година, 

включително.  

5. В бюджета на Община Шумен за 2024 година за осветление на улици и 

площади са предвидени 1 357 658 лв. Колко от тях са изразходвани до този момент и за 

какво? 

 Уважаеми, професор Христов, очакваме да получим от Вас и от Вашите 

служители изчерпателни отговори по всички поставени въпроси. 

 
  

С уважение: 

1. Албена Иванова-Неделчева ……………………. 

2. Светлозар Начев ………………… 

3. Борис Иванов …………………. 

4. Галин Антонов……………….. 

5. Димитър Александров …………….. 

6. Ивайло Илиев ……………………. 

7. Махмут Аламо……………………. 

8. Рени Цанкова …………………….. 

9. Татяна Кипрова …………………… 


